

WHAT WE BELIEVE

- In the verbal inspiration of the Bible.
- In one God eternally existing in three persons; namely, the Father, Son, and Holy Ghost.
- That Jesus Christ is the only begotten Son of the Father, conceived of the Holy Ghost, and born of the Virgin Mary. That Jesus was crucified, buried, and raised from the dead. That He ascended to heaven and is today at the right hand of the Father as the Intercessor.
- That all have sinned and come short of the glory of God and that repentance is commanded of God for all and necessary for forgiveness of sins.
- That justification, regeneration, and the new birth are wrought by faith in the blood of Jesus Christ.
- In sanctification subsequent to the new birth, through faith in the blood of Christ; through the Word, and by the Holy Ghost.
- Holiness to be God's standard of living for His people.
- In the baptism with the Holy Ghost subsequent to a clean heart.
- In speaking with other tongues as the Spirit gives utterance, and that it is the initial evidence of the baptism of the Holy Ghost.
- In water baptism by immersion, and that all who repent should be baptized in the name of the Father, the Son, and the Holy Ghost.
- Divine healing is provided for all in the atonement.
- In the Lord's Supper and washing of the saints' feet.
- In the premillennial second coming of Jesus. First, to resurrect the righteous dead and to catch away the living saints to Him in the air. Second, to reign on the earth a thousand years.
- In the bodily resurrection; eternal life for the righteous, and eternal punishment for the wicked.

CE QUE NOUS CROYONS

- En l'inspiration verbale de la Bible.
- En un seul Dieu, existant éternellement en trois personnes : le Père, le Fils et le Saint-Esprit.
- Que Jésus-Christ est le Fils unique du Père, conçu du Saint-Esprit et né de la Vierge Marie. Que Jésus a été crucifié, enseveli et ressuscité des morts. Qu'il est monté au ciel et qu'il siège aujourd'hui à la droite du Père comme Intercesseur.
- Que tous ont péché et sont privés de la gloire de Dieu, et que la repentance est ordonnée par Dieu pour tous et nécessaire au pardon des péchés.
- Que la justification, la régénération et la nouvelle naissance s'accomplissent par la foi dans le sang de Jésus-Christ.
- En la sanctification, qui suit la nouvelle naissance, par la foi dans le sang de Christ, par la Parole et par le Saint-Esprit.
- Que la sainteté est la norme de vie que Dieu demande à Son peuple.
- Au baptême du Saint-Esprit, qui suit un cœur purifié.
- Au parler en d'autres langues, selon que l'Esprit donne de s'exprimer, et qu'il s'agit de l'évidence initiale du baptême du Saint-Esprit.
- Au baptême d'eau par immersion, et que tous ceux qui se repentent doivent être baptisés au nom du Père, du Fils et du Saint-Esprit.
- Que la guérison divine est offerte à tous dans l'expiation.
- À la Sainte Cène et au lavement des pieds des saints.
- Au retour prémillénariste de Jésus. D'abord, pour ressusciter les morts en Christ et enlever les saints vivants pour être avec Lui dans les airs. Ensuite, pour régner sur la terre pendant mille ans.
- À la résurrection corporelle ; à la vie éternelle pour les justes et au châtement éternel pour les méchants.